
بچه هایتان را به پنج، شش تا افزایش دهید!
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده گفت: اینک 
خانواده ها به یک یا 2 فرزند بسنده کرده اند و باید این سطح به پنج 
تا 6 فرزند افزایش یابد و تحقق این مهم مى تواند ما را از گرفتارشدن 

در سیاه چاله جمعیت و چالش جمعیتى نجات دهد. 
انسیه خزعلى عصر سه شنبه در مراسم اهداى زمین به متقاضیان 
قانون جوانى جمعیت در مشهد افزود: بانوان به عنوان محور 
خانواده باید به کمیت و کیفیت فرزندآورى و فرزندپرورى توجه 
داشته باشند تا برخى از چالش هاى حوزه جمعیتى با پشتیبانى و 
فرهنگسازى برطرف شود.  وى تصریح کرد: براى گریز از افتادن 
در سیاه چاله جمعیتى باید از بسیارى از موقیعت ها براى تشکیل 
خانواده، ترویج زیست ساده خانواده، دورى از تشریفات، ازدواج 
آسان و پشتیبانى از فرزندآورى استفاده شود.  معاون رئیس جمهور 
در امور زنان و خانواده افزود: خراسان رضوى با وجود کارهاى 
سنگین و پیشتازى در بخش عمرانى در این حوزه، دربخش 
فرهنگى نیز فعالیت و عملکرد خوبى داشته است.  خزعلى ادامه 
داد: اینک خانواده ها به یک یا 2 فرزند بسنده کرده اند و باید این 
سطح به پنج تا 6 فرزند افزایش یابد و تحقق این مهم مى تواند ما را 
از گرفتارشدن در سیاه چاله جمعیت و چالش جمعیتى نجات دهد.  
وى گفت: سهم بانوان در قانون جوانى جمعیت به خوبى دیده شده 
و اهداى زمین به صورت سهم 50 درصدى زن و 50 درصدى مرد 

صورت مى گیرد. 

ذخیره خون در تهران کم شد
مدیرکل انتقال خون استان تهران با بیان اینکه روند کاهش 
اهداى خون در شهریور ماه تقریبا در همه کشور وجود داشته، 
گفت: به دلیل اینکه استان تهران، قطب پزشکى و انجام بسیارى 
از اعمال جراحى است، نیاز به خون و فرآورده هاى آن زیاد است، 
بنابراین از مردم مى خواهیم که براى اهداى خون در این روزها اقدام 
کنند.  منتظر شُبّر با اشاره به آمار کاهش اهداى خون تهرانى ها 
در شهریورماه، خاطرنشان کرد: اگر وضعیت و استقبال از اهداى 
خون به همین حالت ادامه یابد، در تامین خون مورد نیاز با مشکل 
روبه رو مى شویم و سطح ذخایر خون به کمتر از یک هفته خواهد 
رسید.  مدیرکل انتقال خون استان تهران گفت: در حال حاضر 
اگرچه در مورد خون مشکلى نداریم و سطح ذخیره آن در حد یک 
هفته است، اما با توجه به اینکه عمر محصولى مانند پلاکت کوتاه و 
حداکثر سه روز است، وضعیت ذخایر آن مناسب نیست.  وى تاکید 
کرد: پلاکت نیاز ضرورى بسیارى از بیماران مانند بیماران سرطانى 
است و با تزریق آن وضعیت بیمار ثابت شده و براى شیمى درمانى و 
ادامه روند درمان آماده مى شوند و بهتر است افرادى که داراى گروه 
خونى منفى و به خصوص گروه خونى O منفى هستند، به صورت 
مستمر اقدام به این کار نجات بخش کنند. بنابر اعلام روابط عمومى 
انتقال خون استان تهران، وى با بیان اینکه میزان ذخایر خون قبل 
از شهریورماه در حدود دو هفته بود و در حال حاضر به یک هفته 
کاهش یافته است، تاکید کرد: در حال حاضر روزانه 1200 واحد 
خون در استان تهران اهدا مى شود، اما مصرف مراکز درمانى سطح 
استان، روزانه 1500 واحد خون است و این یعنى روزانه 300 واحد 

خون از ذخایر برداشته مى شود. 

ترخیص فوق العاده خودرو و 
موتورسیکلت هاى توقیفى 

سردار سعید منتظرالمهدى در نشست خبرى که براى تشریح 
اهداف و برنامه هاى هفته فراجا برگزار شد، با بیان اینکه در هفته 
فراجا فرآیند صدور گواهینامه و کارت خودرو و همچنین مدارك 
المثنى طى 72 ساعت انجام مى شود، گفت: همچنین از روز 
13 مهرماه به مدت دو هفته طرح ترخیص فوق العاده خودرو و 
موتورسیکلت هاى توقیفى را به مدت 15 روز اجرا خواهیم کرد. 
در این طرح خودروهاى داراى دستور قضائى مستثنى هستند اما 
دیگر خودروها رفع توقیف خواهند شد. شرایط ویژه اى هم براى 
رفع توقیف وجود دارد از جمله امکان قسط بندى جرائم و محاسبه 
مبلغ پارکینگ بر اساس مصوبه سال 94 هیات دولت. امیدواریم که 

مردم از این فرصت استفاده کنند. 

سگ هاى ولگرد
پرسه سگ هاى ولگرد در شهرستان فردیس استان البرز 
اهالى این منطقه را به شدت نگران کرده است، این موضوع 
موجب سلب آسایش و ایجاد ترس و وحشت میان ساکنان 
شده است. در حال حاضر با بازگشایى مدارس و رفتن 
دانش آموزان به مدرسه این موضوع نگرانى خانواده ها را بیشتر 
کرده است. از مسئولان درخواست رسیدگى و جمع آورى 

سگ هاى ولگرد را داریم. 
شریفى از فردیس کرج

رپوش مدارس

لباس هاى فرم بچه هاى پیش دبستانى پیک انقلاب 
منطقه 16 تهران چرا رنگ هاى سرمه اى استفاده شده است؟ 
باید براى این سنین لباس هاى رنگ روشن استفاده شود تا 
حداقل شوق و ذوق دانش آموزان براى درس خواندن و مدرسه 
رفتن بیشتر شود. از مسئولان تقاضا داریم که به این موضوع 

رسیدگى کنند. 
محمدى از تهران

آسفالت روستا
کوچه هاى روستاى سیاه اسطلخ لولمان در صومعه سرا 
همه خاکى است و در زمان بارندگى و در این فصل از سال که 
بچه ها به مدرسه مى روند مشکلات فراوانى را براى خانواده ها 
و دانش آموزان ایجاد مى کند. از مسئولان درخواست داریم 
که نسبت به آسفالت کوچه هاى روستا اقدامات لازم را انجام 

دهند. 
جمعى از اهالى روستا

آرمان ملى: شرایط استفاده از اینترنت در ایران به هیچ 
عنوان قابل مقایسه با سایر کشورها البته به استثناى  چند 
کشور نیست. فیلترشدن گام به گام پلتفرم ها و شبکه هاى 
اجتماعى و سایت ها و فضاهایى که مردم نباید از آن 
استفاده کنند، منجر به عدم استفاده کاربران نشده بلکه 
یک فعالیت زمانبر به واسطه کند بودن سرعت اینترنت را 

براى آن ها زمانبرتر کرده. 
روز گذشته در حاشیه جلسه هیات دولت، صحبت هایى 
توسط وزراى دولت مطرح شد که قابل توجه بود. از میان 
آن ها و در این گزارش نگاهى به نکاتى انداخته ایم که عیسى 

زارع پور، وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات مطرح کرد از 
اینکه تا این لحظه چیزى تحت عنوان سیم کارت گردشگرى 

نداشتیم تا وعده و وعید و قول هایى درباره بالابردن 
سرعت اینترنت آن هم تا 80 برابر سرعت فعلى!

پیشتر و در تیر ماه همین سال زارع پور گفته بود که 
از ابتداى دولت تاکنون سرعت اینترنت موبایل تقریبا 

دو برابر شده است. این یعنى افزایش 200 درصدى، حالا 
هم که قرار است 80 برابر افزایش پیدا کند، که روى هم 

مى شود 1000 درصد!
فقط سوال اینجاست چرا با این هزاردرصد 

بهبود و افزایش و رونق، مردم تا این حد 
کلافه اند و براى سرزدن به یک سایت یا 
باز کردن یک برنامه جانشان به لبشان 

مى رسد. خصوصا افرادى که کار و حرفه و 
فعالیت شان وابسته به اینترنت است که شمار بسیار 

بالا و قابل توجهى را شامل مى شود. باید به این نکته هم 
اشاره کرد که علاوه بر وابستگى بسیار زیاد خیل عظیمى 

از مشاغل به اینترنت، همه مردم با هر سنى و حتى آن ها که 
شغل خاصى هم ندارند از اینترنت استفاده مى کنند و این مهم با 
توجه به عدم وجود امکانات تفریحى مناسب براى شهروندان و 
سرگرمى و مسافرت و غیره، تشدید مى شود به همین دلیل دیر 
نیست که با این سرعت و این وعده هاى وزیرانه، بیمارى هاى 
عصبى و تنش ها در جامعه فعال شود که همه واقعا اعصاب 

خردکن و تنش زاست. 

8 میلیون خانوار تحت پوشش فیبر نورى قرار مى گیرند
اما وزیر ارتباطات، روز گذشته وعده هاى دیگرى هم داد؛ 
درباره فیبر نورى پر ماجرا که از وقتى روى کار آمده در حال 
صحبت درباره آن است. او علاوه بر اینکه اعلام کرد که سرعت 
اینترنت تا 80 برابر افزایش مى یابد همچنین گفت که تا پایان 

سال 8 میلیون خانوار تحت پوشش فیبر نورى قرار مى گیرند. 
البته به گفته زارع پور، تا این لحظه 4 میلیون خانوار تحت 
پوشش شبکه فیبر نورى قرار گرفته اند و تا پایان سال این رقم به 

8 میلیون خانوار خواهد رسید. 
با این توضیح که «در خصوص گسترش فیبر نورى اکنون در 
بیش از 150 شهر کار آغاز شده است. در حدود 70 شهر نیز کار 
به اتمام رسیده است. در 500 شهر نیز مقدمات انجام کار یعنى 

توافق با شهردارى ها و مدیریت شهرى صورت گرفته است. 
اکنون حدود 4 میلیون خانوار تحت پوشش قرار گرفته اند. این 
امکان فراهم است براى آنان تا از این شبکه استفاده کنند.» وزیر 
ارتباطات توضیح داد که این اتفاق بزرگ سرعت ها در قیاس با 
وضع موجود که اکنون میانگین سرعت ارتباط ثابت 12 مگابیت 
بر ثانیه است را حدود 70 الى 80 برابر افزایش مى دهد. اولین 
استانى که به شکل کامل تمام شهر ها و مرکز استان آن تحت 
پوشش قرار مى گیرد استان گلستان است که انشاءا... ظرف یک 

ماه آینده به بهره بردارى مى رسد. 

پرتاب هاى متعددى خواهیم داشت!
زارع پور در خصوص رویداد هاى فضایى، هم صحبت کرد 
و گفت که «انشاءا... تا پایان سال چند رویداد فضایى دیگر 
هم خواهیم داشت. به فضل الهى هم پرتاب هاى متعددى 
خواهیم داشت که به مرور اعلام خواهد شد. رونمایى هایى 
نیز از دستاورد هاى جدید فضایى کشور خواهیم داشت که به 
مرور اعلام خواهد شد. یکى کپسول زیستى است که انشاءا... 

در آینده نزدیک و ظرف چند ماه آینده تست زیرمدارى آن 
انجام خواهد شد. براى اعزام فضانورد و موجود زنده به فضا براى 
تحقیقات فضایى، به محفظه اى نیاز است که موجود زنده یا 
فضانورد در آن قرار مى گیرد. به آن کپسول زیستى مى گویند. 

ما در حال طى کردن مراحل اولیه در این موضوع هستیم.»
او گفت که تست هاى اولیه در قالب آزمایش فضایى در حال 
انجام است. انشاءا... بتوانیم در افق پنج سال آینده فضانورد 
ایرانى در فضا داشته باشیم.  وزیر ارتباطات پیشتر اظهارات 
دیگرى هم درباره فناورى هاى جدید مانند هوش مصنوعى و 
اینترنت اشیا  کرده و گفته بود که باید مورد توجه قرار بگیرند؛ 
او گفته بود که در بخش صنعت، معدن، کشاورزى و پزشکى 
مکلف شدند از فناورى هاى نوین استفاده کنند؛ وزارت 
ارتباطات هم مکلف شده زیرساخت هاى لازم را براى این کار 
فراهم کند. همچنین سایر وزارتخانه ها مانند آموزش و پرورش، 
علوم و کار مکلف شده اند برنامه ملى توسعه حمایت هاى مورد 
نیاز اقتصاد دیجیتال را ظرف شش ماه به تصویب هیات وزیران 

برساند. 
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روى خط آرمان ملى

این نگرانى وجود دارد که وضعیت فعلى اینترنت زمینه ساز بیمارى هاى عصبى و تنش  در جامعه خواهد شد؛ 

️︻︣ و︻︡ه ﹨︀ی وز︣ا﹡﹥  زارع ︎﹢ر  و︨ 
️﹡︣︐﹠1000 در︮︡ی ا

آخرین وضعیت «آرمیتا گراوند» 
آخرین وضعیت درمانى آرمیتا گراوند، دختر 
دانش آموزى که در مترو بیهوش شد، اعلام شد. 
مسعود درستى؛ مدیرعامل شرکت بهره بردارى 
متروى تهران و حومه با اشاره به بیهوش شدن 
آرمیتا گراوند دختر دانش آموز در روز یکشنبه در 
ایستگاه میدان شهداى متروى تهران اظهار کرد: 
در پى این اتفاق این فرد به یکى از بیمارستان هاى 
تهران منتقل شد.او افزود: هم اکنون این فرد در 
بیمارستان تحت فرآیند درمانى قرار دارد و ما بر 
حسب وظیفه سازمانى به عیادت وى آمدیم و کادر 
درمان در حال انجام دادن وظایف خود هستند 
و در فرآیند درمان تمام تلاش خود را کرده اند و 
ان شاءا... شرایط این دختر خانم بهتر شود و به 
آغوش خانواده اش برگردد.مدیرعامل شرکت 
بهره بردارى متروى تهران و حومه با اشاره به اینکه 
شرکت پروتکل هایى را در خصوص مواجهه با 
حوادث مسافرى دارد، ادامه داد: در همین حادثه 
اخیر و بیهوش شدن دانش آموز در ایستگاه متروى 
میدان شهدا، همکاران بنده در سکو قبل از رسیدن 
نیروهاى اورژانس تمام تلاش خود را براساس 
آموزش ها و پروتکل هایى که دیده اند، انجام 

داده اند. 

پلمب 271 دفتر 
مشاور املاك متخلف

جلال آفاقى دادستان عمومى و انقلاب مرکز 
استان اردبیل از پلمب تعداد 271 دفتر مشاور 
املاك متخلف در 6 ماهه سال جارى در شهرستان 
اردبیل خبر داد و افزود: به لحاظ ضرورت ساماندهى 
مشاورین املاك و وجود نارضایتى هاى مردمى در 
این خصوص، پیگیرى امر در استان به معاونت 
حقوق عامه دادستانى ارجاع شده است و مراتب 
با جدیت پیگیرى مى شود.وى ادامه داد: حسب 
آخرین گزارش دریافتى، در 6 ماهه گذشته از 
سال جارى، تعداد 1550 مورد بازرسى از مشاورین 
املاك سطح شهر صورت گرفته و در این بین با 
احراز فقدان جواز کسب و سایر تخلفات صنفى 
دفاتر تعداد 271 مشاور املاك متخلف پلمب شده 
است.دادستان عمومى و انقلاب استان اردبیل 
گفت: از باب صیانت از حقوق عامه نظارت مستمر 
بر عملکرد اتاق اصناف، اتحادیه املاك و مشاورین 
املاك و برخورد قانونى با متخلفین ادامه خواهد 
داشت.آفاقى همچنین بر ارائه آموزش همگانى 
و ارتقا و افزایش آگاهى هاى عمومى در بحث 
انجام معاملات ملکى از طریق رسانه هاى جمعى، 

تاکید کرد. 

 تعدیل کارگران شهردارى   زاهدان 
تعدادى از کارگران شهردارى زاهدان با خروج 
پیمانکار بدون دریافت مطالبات خود بیکار شدند. 
یک منبع کارگرى در استان سیستان و بلوچستان 
با اعلام خبر تعدیل برخى همکاران خود گفت: 
کارگران تعدیل شده بخشى از کارگران پیمانکارى 
بخش خدماتى منطقه 4 شهردارى زاهدان هستند 
که تقریبا از ابتداى مهرماه جارى با خروج پیمانکار 
بیکار شده  و بلاتکلیف هستند.گفته مى شود؛ 
میانگین سابقه این کارگران 10 تا 15 سال است 
که تقریبا هر روز در پیگیرى وضعیت شغلى و 
مطالبات معوقه خود مقابل ساختمان شهردارى 
و شوراى شهر حاضر مى شوند.طبق اظهارات آنان؛ 
شهردارى زاهدان و سایر نهادهاى مربوطه همانند 
اداره کار پیگیر مشکلات کارگران نیستند. از این رو 
کارگران که چاره اى جز مطرح کردن مشکلاتشان 

با مسئولان بالادستى ندارند. 

رانندگان توقف نکنند
به گزارش هواشناسى مازندران با اشاره به ورود 
سامانه جدید بارشى، نسبت به احتمال جارى شدن 
سیلاب و رواناب محلى در روز آینده در مازندران 
هشدار داد. هواشناسى، سیلابى شدن مسیل ها، 
طغیان رودخانه ها، وزش باد شدید موقت، صاعقه، 
ریزش سنگ در محورهاى کوهستانى، احتمال 
خسارت به سازه هاى کم مقاوم، شکستن درختان 
کهن سال، اختلال در ناوگان حمل نقل هوایى، 
ریلى و جاده اى و آسیب به محصولات کشاورزى و 
طوفانى شدن دریا را نیز از اثر مخاطره این سامانه 
ناپایدار جوى اعلام کرد.سرگرد محمد احمدى 
افزود: ترافیک محور کندوان در زمان حاضر پر 
حجم و روان است و کاربران جاده اى باید از توقف در 
حاشیه راه ها و رودخانه ها پرهیز کنند.مرکز کنترل 
ترافیک پلیس راه مازندران با شماره 21824434
و 21824420 با پیش شماره 011 به طور شبانه 
روز آماده پاسخگویى در خصوص وضعیت راه هاى 

استان است. 

بدهى 710 میلیاردى
 به چایکاران

رئیس سازمان چاى کشور گفت: تولید برگ 
سبز چاى در استان هاى گیلان و مازندران در سال 
جارى نسبت به مدت مشابه سال قبل 42 درصد 
افزایش یافت که این میزان تولید طى 15 سال 
اخیر بى سابقه است.حبیب جهانساز بیان کرد: 
اقتصادى تر شدن محصول چاى با قیمت گذارى 
مناسب برگ سبز توسط شوراى اقتصاد با افزایش 
60 درصدى نرخ در سال جارى و 58 و 38 درصد 
طى دو سال قبل و ورود با انگیزه چایکاران براى 
تولید برگ سبز از جمله دلایل افزایش تولید 
این محصول در کشور است.وى بیان کرد: ارائه 
تسهیلات به زراعى باغ ها  و بازگشت 2 هزار هکتار 
از باغات چاى رها شده به چرخه تولید و بارش هاى 
بهنگام از دیگر علل افزایش برگ سبز چاى در سال 

جارى و رکوردشکنى تولید آن طى امسال است. 

داده هاى وزارت کشور بریتانیا آمارى از تعداد پناهجویان براى رسیدن به این کشور را ارائه مى دهد؛ 

ایرانى ها و افغانستانى ها  در صدر  پناهجویان کانال مانش
بیش از نیمى از مهاجرانى که با قایق از 
گذرگاه مانش یعنى از فرانسه به انگلیس عبور 
کرده اند، فقط از پنج کشور افغانستان، ایران، 
اریتره، سوریه و سودان بوده اند. این یعنى 
افغانستانى ها و ایرانى ها در صدر هستند.  
مهاجران تلاش مى کنند از طریق راه دریا از 

فرانسه به انگلیس بروند. 
وزارت  توسط  شده  منتشر  اطلاعات 
کشور بریتانیا نشان مى دهد بیش از نیمى 
از پناهجویانى که با قایق از گذرگاه دری ایى 
عبور  انگلیس  و  فرانسه  میان  خطرناك 
کرده اند، فقط از پنج کشور افغانستان، ایران، 

اریتره، سوریه و سودان بوده اند. 
کانال دریایى مانش میان فرانسه و انگلیس 
است. پناهجویان تلاش مى کنند با عبور 
از این منطقه دریایى، خود را از فرانسه به 

انگلیس برسانند. 
یورونیوز نوشت: داده هاى وزارت کشور 
از  عبورى  پناهجویان  تعداد  از  بریتانیا 
کانال مانش در سال 2023 نشان مى دهد 
افغانستانى ها و ایرانى ها در صدر فهرست 

شهروندانى هستند که از طریق این گذرگاه 
به این کشور پناهنده شده اند. 

بنابر یک گزارش آمارى که از سوى 
سازمان حامى پناهجویان در بریتانیا به نام 
«شوراى پناهجویان» منتشر شده است، 
تا پایان ماه اوت سال 2023 تعداد 4 هزار 
و 69 شهروند افغانستانى و 2 هزار و 250
نفر شهروند ایرانى از طریق کانال مانش و با 
قایق  هاى کوچک به بریتانیا پناهنده شده اند. 
از این تعداد تا کنون به 97 افغانستانى و 74
ایرانى وضعیت پناهندگى اعطا شده و انتظار 
مى رود هزار و 665 افغانستانى دیگر و هزار 
و 760 ایرانى دیگر نیز وضعیت پناهندگى 

دریافت کنند. 
با ادامه روند کنونى از مجموع حدود 20

هزار پناهجویى که در سال 2023 از طریق 
کانال مانش خود را به بریتانیا رسانده اند، 
از هر چهار نفر سه نفر به عنوان پناهنده 
شناخته خواهند شد. این بیشتر از برآورد 
شوراى پناهجویان در مورد کسانى است که 
در سال 2022 وضعیت پناهندگى را دریافت 

کردند. مطابق آمار تقریبا دو سوم تعداد کل 
پناهجویان عبورى از کانال مانش در سال 

گذشته پناهندگى دریافت کرده بودند. 
اطلاعات منتشره توسط وزارت کشور 
بریتانیا همچنین نشان مى دهد بیش از 
نیمى (54 درصد) از کسانى که از گذرگاه 
خطرناك مانش عبور کرده اند، فقط از پنج 
کشور افغانستان، ایران، اریتره، سوریه و 
سودان بودند.  به استثناى آلبانیایى ها، تعداد 
افرادى که از این کانال عبور کرده اند در 
سال 2023 در مقایسه با سال 2022 بیشتر 
بوده اند. بعد از افغانستان و ایران، شهروندان 
کشورهاى ترکیه، اریتره، عراق، سوریه، 
سودان، هند، ویتنام و مصر در رتبه هاى 
بعدى این فهرست قرار دارند.  مقامات بریتانیا 
در ماه هاى اخیر تلاش فراوانى کرده اند تا از 
ورود مهاجران غیرقانونى به کشور جلوگیرى 
کنند. ریشى سوناك، نخست وزیر بریتانیا 
از «توقف قایق هاى حامل مهاجران» و 
جلوگیرى از ورود آنها به کشور به عنوان یکى 

از اولویت هاى دولتش نام برده است. 

بر اساس قانون جدید بریتانیا که هنوز 
اجرایى نشده است، مهاجرانى که با قایق هاى 
کوچک از طریق کانال مانش وارد خاك این 
کشور شوند اجازه نخواهند داشت درخواست 
قانون در صورت  این  پناهندگى کنند. 
اجرایى شدن مى تواند منجر به رد خودکار 
درخواست هاى پناهندگى از سوى این دست 
پناهجویان و همین طور بازگرداندن آنها به 

کشور مبدأ یا ثالث شود. 
در حال حاضر پناهجویانى که به بریتانیا 
مى آیند بر اساس کنوانسیون پناهندگان 
سازمان ملل و کنوانسیون اروپایى حقوق 
بشر، حق درخواست حفاظت و پناهندگى 
دارند و تا زمان دریافت پاسخ به درخواست 

خود مى توانند در این کشور بمانند. 
نهاد شوراى پناهجویان هشدار داده 
است در صورتى که قانون مهاجرت جدید 
اجرایى شود، سالانه 27 هزار پناهجویى که 
با قایق هاى کوچک وارد بریتانیا مى شوند از 
دریافت وضعیت پناهندگى محروم خواهند 

شد. 

وزیر ارشاد گفت: روشن است این موضوع و تکلیف مشخص است، 
کسى که به قوانین جمهورى اسلامى احترام نگذارد، طبیعتا نمى تواند 
در حوزه هاى قانونى فعالیت داشته باشدو ما بر این موضوع تاکید داریم 

و محکم ایستاده ایم.
محمدمهدى اسماعیلى صبح روز چهارشنبه در حاشیه جلسه 
هیأت دولت در جمع خبرنگاران با اشاره به امکان ادامه فعالیت برخى 
از بازیگران سابق که خارج از ایران ساکن هستند و علیه نظام جمهورى 
اسلامى تبلیغ مى کنند، اظهار داشت: هرکسى که به قوانین جمهورى 
اسلامى احترام نگذارد، نمى تواند در حوزه هاى قانونى فعالیت داشته 
باشد، مگر اینکه موانع آن برطرف شود. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامى 

تأکید کرد: ما این موضوع را محکم و صریح اعلام کردیم. 
تلاش ما حل مشکل تامین پوشاك مناسب آقایان و بانوان است

اسماعیلى همچنین اضافه کرد: بعد از جلسه قرارگاه زیست عفیفانه 
که به ریاست رئیسى برگزار شد، تمهیداتى اندیشیده شده و تلاش ما 

این است که دسترسى مردم به لباس و پوشاك مناسب، هموار شود. 

وى گفت: گلایه بسیارى از بانوان و آقایان این است که لباس مناسب 
پیدا نمى شود که ما در حال رفع این مشکل هستیم. 

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامى همچنین با اشاره به ایجاد سکوى دائم 
فروش لباس اسلامى تا پایان شهریورماه اضافه کرد: این اتفاق در 15

استان رخ داده است و دوستان ما در شوراى فرهنگ عمومى و کارگروه 
مد و لباس با حضور در استان ها اقدام به افتتاح این سکوها کرده اند.

اسماعیلى با اشاره به تدوین سند ملى موسیقى اظهار کرد: تدوین 
این سند پس از 40 سال، اتفاق خیلى مهمى بود که در نهایت به تصویب 

شوراى هنر رسیده است. 
وى خاطرنشان کرد: وقتى مصوبات شوراى هنر به شوراى عالى 
انقلاب فرهنگى ارسال مى شود، اعضا به مدت دو هفته براى بررسى 
فرصت دارند. اگر کمتر از 3 نفر از اعضا اعتراض کنند، این به عنوان 
مصوبه تلقى شده و توسط رئیس جمهور براى اجرا ابلاغ مى شود. اگر 
هم اعتراضى وجود داشته باشد، مجدداً به شوراى هنر برمى گردد و به 

اعتراضات رسیدگى مى شود. 

وزیر ارشاد گفته لباس و پوشاك 
مناسب براى زنان و مردان
تهیه مى شود

بازیگرانى 
که ضدنظام 
تبلیغ مى کنند، 
نمى توانند کار کنند


